
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  

Onsdag den 16.september 18.30 - 20.30  
 

Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, 
Mette Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Trine Nissen, Ole Valdau, Annemette 
Rosén, Tina Lauridsen, Lotte Jensen, Kirsten Bach, Danielle og Altina  
 
Afbud: Steven, Martin(?), Altina,  
 
1. Godkendelse af dagsorden og referat (12.08.2020) 

 
2. Økonomi v. ALR 

Vi har fået lov til at overføre en del penge til næste år, så vi kan købe nogle møbler i 
forbindelse med renoveringen. 
Rammen for, hvor tæt SKB ønsker at detaljerne om budgettet fremlægges, aftales på næste 
møde.  
Økonomien ser godt ud. 

 
3. Nyt fra elevrådet 

 
- Valgte fokusområder for skoleåret 2020-2021 

Danielle er valgt som elevrådsformand. Der vælges først næstformand næste møde. 
Fokus på Coronaregler – elevrådet vil går rundt i alle klasserne. 
Fokus på at alle elever kommer glad i skole. 
Fokus på udeområdet. 

- Nyt fra fælles elevrådsmøde 
31. august var første fælles elevrådsmåde i kommunen.  

 
4. Information omkring rygepolitik i Lejre Kommune fra 1.januar 2021 v. ALR 

23. september kommer det endelige forslag i Hovedudvalget. Her indstilles det til, at der ikke 
må ryges i arbejdstiden. Hvis det godkendes (det er forventeligt), så er det pr. 1. januar 2021 
ikke længere tilladt at ryge i arbejdstiden. Der tilbydes rygestopkurser 

 
5. Opfølgning på spørgsmålet om, hvordan KHS vil imødekomme en eventuel ny 

nedlukning (Jf. Thomas spørgsmål v. SB-mødet den 12.08.2020) 
Elevrådsinput: 
Fagdage eller anden form for systematik i forhold til opgaver 
Gerne fælles online møder med alle lærere 
Mere direkte online undervisning 
Gerne aktive opgaver med bevægelse 
Gerne gøre brug af forskellige portaler 
Flere instruktionsmanualer 
Ledelsens input: 
1 dag om ugen på skolen i forhold til at kunne give instruktioner til den fortsatte undervisning 
hjemme i dagene/dagen efter. 
Afkrydsning online (tjekker ind om morgenen) 
Afholde teammøder i Teams så opgaver/undervisning kan koordineres.  
Klassemøder i Teams. 

 
Fire skoler har allerede haft klasser der er hjemsendt i en kortere periode. 
der er ved at blive lavet en ”Corona-køreplan” for retningslinjer i forbindelse med en 



nedlukning.  
 

6. Budgethøringsfasen (se bilag): Høringsberettigede kan inden 24.september indsende 
høringssvar vedrørende budget 2021-2024 
Input til høringssvar: 
Det kan mærkes, at der afsættes midler til ekstra indsatser på skolen, fx de lærermidler der er 
kommet fra august til december 2020. Vi får meget ud af at få disse midler.  
De nye rammer på skolen (renovering) kræver flere ressourcer for at blive udnyttet optimalt. 

 
7. Nyt omkring Skolevisionsprocessen v. Lars Peter 

Møde nummer to er netop afholdt. Interessenter fra hele børneområdet 0-18 år. Alle skal 
høres, også på skolerne, hvor både ledere, elevråd og skolebestyrelse skal udtale sig. Lars 
Peter har meldt sig til en gruppe der taler om de grundprincipper, som en skoledag skal bestå 
af, før man taler om alle andre tiltag der også kan laves.  
Visionen skal være en anvendelsesorienteret form. 

 
8. Kort gennemgang af skolens principper (Se bilag): Er der principper som trænger til 

revision, skal der eventuelt tilføjes nye principper? 
Udsættes 

 
9. Kort status i forhold til covid-19 v. ALR. 

 
10. Renoveringsprocessen 

ALR orienterer om, hvor vi er i forhold til renoveringsprocessen 
4 entrepriser er givet:  
- Nedrivning (1969 bygningen) - Tscherning 
- El-arbejde - Stenbæk 
- VVS og ventilation - Bravida 
- Resten (bygningsentreprisen) - SB murer 
Økonomien er lidt billigere end det der først var beregnet. Meget inventar købes direkte, det 
skal ikke i udbud.  
Tagentreprisen er planmæssig færdig om 14 dage. Det er 3BYG der har lavet taget.  
1940 bygningen er ved at blive ”ryddet” 
 
1969 bygningen er ved at blive tømt for materialer inden selve bygningen nedtages. 
Alle vinduer enten skiftes eller males, de bliver mørkegrå. Mange døre skiftes. Murværk ornes 
og renses.  
Toiletter i 2007 bygningen istandsættes. Hemsen i teatersalen fjernes. Fællesarealet får skiftet 
gulv. Klasselokalerne i indskolingen males. Pedellens kontor fjernes og der åbnes op til 
fællesareal mod den lange glasgang. 4 klasselokaler sættes i stand, og fysik/biologi renoveres.  
Pedellens gamle kontor og handikaptoilettet sættes i stand. 
1940 bygningen får fire etager (forskudte planer). Nyt madkundskab med stort spiseområde, 
som kan benyttes til mange formål. Glaspartier ind til lokalet og udgang til en have bagved. 4 
nye klasselokaler etableres i 1940 bygningen.  
Musiklokalet males og der skiftes gulv, og der renoveres reoler mm i lokalet. Billedkunst åbnes 
ud til gården og der laves ny facade. Der etableres et udeområde mellem 1940 bygningen og 
hovedbygningen ved billedkunst, så man i samme niveau kan gå fra det ene til det andet.  
Skolegårdens etableres med ny asfalt på hele området.  
 

11. Medarbejdertrivsel – Orientering  
• SFO og Klub: Børnene bliver på matriklen, der er blevet etableret for 3. klasse, at de 

kan spille Fortnite på telefonen på banen. Svært på børnene at være i, at de ikke 



må lege sammen i SFO’en, men gerne må gå hjem sammen. Der har været et 
mindre frafald fra klubben.  

• Undervisning: Løber hurtigt, balancerer lige nu, der skal ikke meget til før det vælter. 
Flere bliver hjemme med lidt ondt i halsen, hvor man tidligere ville gå på arbejde for 
at se, hvordan det udvikler sig.  

• Fraværsstatus: Flere er væk en uges tid, det tager tid når der skal tages test. En 
langtidssygemeldt frem til efterårsferien grundet en operation.  

  
12. Nyt fra skole/SFO/bestyrelsesformand  

- Medlemmer fra skolen i forhold til arbejdsgruppen omkring værdier, forventninger, 
kommunikation og ordensregler. Linda og Helle er valgt fra skolen. 

- Ny skolechef fra 1.januar skal findes (Helle Dydensborg stopper 30.november 2020). 
 

 
13. Eventuelt 

-    En forælder fra 0. klasse har spurgt ind til muligheden for at deltage i 
Skolebestyrelsesarbejdet. Vi undersøger hvad mulighederne er for at være observatør 
- Positiv oplevelse til forældremødet i 1. klasse. Ros til lærerne og pædagogerne.   

 
14. Punkter til fremtidigt møde. 
 

- 21. oktober: Konkret planlægning af kontakt-forældreaften den 3.november 2020 
- Principper gennemgås, herunder budgetspørgsmål. 
-  

 
      Hilsen Annemette og Lars Peter 


